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Protokoll föreningsmöte Veterinärmedicinska föreningen 2/5 kl. 16:30  

§30. Mötet öppnas 

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnat kl. 16:39. 

§31. Val av mötesordförande (b) 

Beslut: Caitlin Sandström väljs till mötesordförande.  

§32. Val av sekreterare (b) 

Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.  

§33. Val av fullmaktskontrollanter (b) 

Beslut: Kaj Myrvadet och Alma Kozma väljs till fullmaktskontrollanter. 

§34. Fullmakter (i) 

7 giltiga fullmakter lämnas in.  

§35. Mötets behöriga utlysande (b) 

Beslut: Mötets behöriga utlysande godkännes.  

§36. Godkännande av dagordningen (b) 

Beslut: Dagordningen godkännes.  

Beslut: Att §47 behandlas efter §40 i stället för enligt dagordningen.  

§37. Val av justerare tillika rösträknare (b) 

Beslut: Agnes Looft och Lisa Karlson väljs till justerare tillika rösträknare.  

§38. Godkännande av föregående mötesprotokoll (b) 

Beslut: Protokoll från föreningsmöte den 14/3–2024 godkännes.  

§39. Fastställande av röstlängd (b) 

Beslut: Röstlängd fastställs till 57 röstberättiga medlemmar inklusive fullmakter. 

Beslut: Röstlängd justeras till 59 vid §43 då medlemmar tillkommer till föreningsmötet. 

§40. Fackförbundens information (i) 

i. Sveriges Veterinärförbund 

Magnus Rosenqvist företräder Sveriges Veterinärförbund (SVF). I samband med 
världsmästerskapen i dressyr har det blivit en del skriverier om att hästarna blöder 
ur munnen och har blå tungor, vilket SVF har bemött.  

 C
M

S,
 L

S,
 L

K,
 A

L 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




Föreningsmöte Veterinärmedicinska föreningen   
Datum 2-5-2024  
§30–51 
 

 

i – informationspunkt                                   b – beslutspunkt  d – diskussionspunkt 
 

2 

Djursjukvårdspriserna har ökat med ca 50% de senaste 5 åren hos de stora 
koncernerna. Det har varit en svår balansgång för förbundet om de ska gå in i denna 
debatt eftersom det riskerar tala för att personal förbundet företräder ska behöva ta 
denna diskussion när det egentligen är klinikägarna som ska stå till svars.  

Magnus berättar att han önskar veta från veterinärstudenterna hur deras praktik på 
distriktsveterinärerna fungerat efter att den genomförts. Detta för att höra om vilka 
eventuella problem som uppstått och om studenterna fått hjälp att lösa dessa, 
exempelvis boende på annan ort.  

ii. Kommunal 

Ingen representant närvarar på mötet.  

iii. Naturvetarna 

Ingen representant närvarar på mötet. 

§41. Motion: Införande av Alkoholpolicy (i, d, b) 

Festmästare Anja Sjöström presenterar motionen om införande av en alkoholpolicy enligt 
Bilaga 1.  

En föreningsmedlem undrar om det är tillåtet att konfiskera alkohol och berättar att 
alternativet till konfiskering tidigare varit att be gästen hälla ut alkoholen eller lämna 
lokalen. Anja berättar att policyn är inspirerad av andra föreningars alkoholpolicy vilket 
talar för att det inte borde finnas problem med det.  

En annan föreningsmedlem undrar varför konsekvensen är olika mellan brott mot 
alkoholpolicyn och narkotikapolicyn. Anja förklarar tillsammans med klubbmästare Olle 
Sjöberg att det viktiga är att personer som bryter mot alkoholpolicyn inte kommer in när 
det serveras alkohol, varför det främst är dessa evenemang som berörs. Det lyfts att enligt 
policyn står det ”minst ett av klubbverkets evenemang” vilket möjliggör en hårdare 
konsekvens om så anses behövligt. Anja förklarar dessutom att det som står i 
narkotikapolicyn är ett förtydligande av vad som redan står i befintlig festpolicy. 

Anja förtydligar att klubbverkets agerande vid evenemang med denna policy inte kommer 
förändras, men att det skulle finnas en skriftlig instruktion vilket inte funnits tidigare.  

Beslut: Motionen bifalles enligt Bilaga 1. Policyn läggs nu till enligt beslutet.  

§42. Motion: Ändra namn på UP-ansvarig och VKV-ansvarig (i, d, b) 

Inskottsordförande Jasmin Pettersson presenterar motion om stadgeförändring enligt 
Bilaga 2.  

Beslut: Motionen bifalles enligt Bilaga 2. Stadgeändringen behöver godkännas på 
ytterligare ett föreningsmöte och förs in i stadgarna om motionen då bifalles. 
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§43. Motion: Införa studentoveraller under ledning av Ovvegruppen (i, b, d) 

Malin Sondell och Saga Gustafsson presenterar motionen om att införa studentoveraller 
enligt Bilaga 3.  

Ordförande Caitlin Sandström presenterar att styrelsen beslutat att ställa sig neutrala 
med anledning att styrelsen ser vissa fördelar med att ha studentoveraller och uppskattar 
att denna version av motionen inte yrkar på en stadgeförändring, men skulle vilja se mer 
underlag innan föreningen tar ett beslut. Dessutom har styrelsen och PR-utskottet inte 
diskuterat deras möjligheter att genomföra det motionen yrkar.  

Diskussionsledare Agnes Looft välkomnas upp att leda diskussionen.  

Många föreningsmedlemmar berömmer det hårda arbetet och lyfter att det är en rolig idé, 
men många önskar mer underlag för att kunna ta ett bra beslut som inte är förhastat. Flera 
lyfter att den enkät som skickades ut inte nått ut till en nog stor andel av studenterna för 
att anses representativ. En föreningsmedlem lyfter att föreningen bör ha i åtanke att de 
som bär overallerna kommer representera VMF oavsett medlemskap eller ej. En annan 
föreningsmedlem lyfter att enkäten varit möjlig att svara på flertalet gånger.  

En föreningsmedlem lyfter att enkäten är en intresseanmälan och att det faktum att så 
många svarat ja på denna borde vara ett tecken på att det finns ett starkt intresse.  

Styrelsen berättar att de gärna hjälper gruppen att nå ut till fler studenter om nytt 
underlag skulle komma att tas fram. Det tipsas också om att i en eventuell framtida enkät 
ha med frågan om kårmedlemskap och huruvida skulle förändras vid införande av 
overaller, för att se om det skulle gynna studentkåren.  

Föreningen diskuterar den ekonomiska aspekten av att införa studentoveraller där frågor 
som lyfts är inköps- och försäljningspris, budgetering och buffert. Styrelsen lyfter att 
budgetering inte är ett problem i frågan så länge det sker en kontinuerlig kommunikation 
mellan berörda parter och PR-utskottets ekonomi inte belastas.  

Det diskuteras ifall endast föreningsmedlemmar kommer kunna köpa overaller eller om 
det är en möjlighet även för icke medlemmar. Malin och Saga berättar att planen är att 
alla ska kunna köpa overaller, men att medlemspriset skulle vara lägre för att vara 
förmånligt.  

Utskottsordförande för PR-utskottet lyfter att det hade önskats mer kommunikation med 
dem och att det blir svårt att ta ett beslut i frågan idag när det inte finns en konkret plan 
för hur arbetet ska fortskrida tillsammans med PR-utskottet. Malin och Saga förklarar att 
det varit tajt med tid att formulera motionen och att detta är en ny variant av motionen 
som formerats efter styrelsens rekommendation. Insändarna av motionen, PR-gruppen 
och styrelsen pratar om att tillsammans ha ett möte och diskutera detta vidare inför en 
ny motion om det skulle bli aktuellt.  

Tidsplanen för att införa studentoveraller på höstterminen diskuteras avseende att 
mycket annat händer då och att vårterminen därför skulle vara ett bra alternativ. En 
föreningsmedlem lyfter att på vårterminen riskerar försäljning av overaller inte 
konkurrera med den stora tröjförsäljningen som traditionsenligt hålls på höstterminen.  

 C
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Föreningen diskuterar evenemang, klädkoder, färg och modell relaterat till overallerna. 
Det diskuteras även projektgruppens utformning och deras arbetsplan.  

Det diskuteras tradition och andra studentkårers reaktion på om VMF införskaffar 
overall. En föreningsmedlem berättar att klubbverket sedan ett antal år haft overaller på 
kårens evenemang, med anledning att lättare ses i mängden på framför allt släpp. En 
annan föreningsmedlem lyfter att veterinärstudenterna i Finland har overaller.   

En föreningsmedlem förklarar att det känns som att det kan behövas mer tid för att 
bearbeta motionen ytterligare och frågar insändarna hur gruppen kommer gå vidare om 
föreningen beslutar att avslå motionen i dagsläget. Malin och Saga berättar att de kommer 
försöka igen på ett senare föreningsmöte, men att det skulle innebära en förskjutning av 
tidsplanen.  

Ordförande Caitlin Sandström beslutar att voteringen för denna motion är sluten. Efter 
rösträkning informerar rösträknarna att en majoritet av föreningen röstar avslag av 
motionen.  

Beslut: Att avslå motionen.  

Föreningen ger insändarna av motionen en varm applåd för deras hårda arbete.  

§44. Motion: Stadgeändring doktorandrådets representation i styrelsen (i, b, d) 

Ordförande Caitlin Sandström presenterar doktorandrådets motion om stadgeförändring 
enligt Bilaga 4.  

Beslut: Motionen bifalles enligt Bilaga 4. Stadgeändringen behöver godkännas på 
ytterligare ett föreningsmöte och förs in i stadgarna om motionen då bifalles. 

§45. Motion: Stadgeändring doktorandrådets utformning (i, b, d) 

Ordförande Caitlin Sandström presenterar doktorandrådets motion om stadgeförändring 
enligt Bilaga 5.  

Beslut: Motionen bifalles enligt Bilaga 5. Stadgeändringen behöver godkännas på 
ytterligare ett föreningsmöte och förs in i stadgarna om motionen då bifalles. 

§46. Proposition: Justering och godkännande av protokoll (i, d, b) 

Sekreterare Liselle Simonsson presenterar propositionen om stadgeändring enligt Bilaga 
6. Propositionen bifölls på föregående föreningsmöte och om föreningen bifaller den även 
detta möte kommer förändringarna föras in i stadgarna.  

Beslut: Propositionen bifalles enligt Bilaga 6 en andra gång och förs således in i stadgarna.   

§47. Kårhusflytten (i, d, b) 

Ordförande Caitlin Sandström presenterar punkten tillsammans med inbjudna Anna 
Lindvall Gräll som är projektchef vid SLU och har ett direkt uppdrag från rektor att 
stödja VMF i kårhusflytten.  
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Caitlin berättar att föreningen enligt det inriktningsbeslut som togs 2023 behöver ta ett 
beslut om försäljning av befintliga kårhuset senast den 1/6, men att det inte kan göras 
detta föreningsmöte.  

Akademiska hus har gjort två värderingar av fastigheten, varav en kraftig sänkning av 
fastighetsvärdet setts vid den andra värdering med hänvisning till marknadsläget och 
kriget i Ukraina. Detta har ifrågasatts och SLU har gjort en egen värdering som varit högre 
än den gjord av Akademiska hus. De olika värderingarna håller nu på att jämföras och 
utvärderas. De behöver bearbetas innan föreningen kan ta ett beslut om försäljning. 
Caitlin föreslår två alternativ: att kalla till ett extrainsatt föreningsmöte om två veckor för 
att ta ett beslut alternativt ge styrelsen mandat att ta beslut i frågan.  

Caitlin förtydligar att om en försäljning av kårhuset inte kommer ske om dess 
försäljningsvärde är så lågt att föreningen inte längre har råd med nya kårhusprojektet. 
Anna förklarar att det på campusområdet är dyrare hyror, men att VMF planerar gå in 
med en del av pengarna från kårhusförsäljningen för att täcka den högre kostnaden över 
tid, vilket ger en kompensation på en lägre hyra som föreningen kan hantera. Detta skulle 
påverkas om försäljningsvärdet blir lägre än först planerat för.  

En föreningsmedlem undrar om det vore realistiskt att ta beslut senast den 1/6. Anna 
förklarar att projektet har kommit långt och att hon anser det vore realistiskt. Det är just 
nu föreningens beslut som rektor väntar på innan ett rektorsbeslut kan tas om 
ombyggnation av utbildningshuset dit kåren ska flytta.  

En föreningsmedlem frågar vad skillnaden mellan värderingarna är. Anna svarar att det 
är många miljoner just nu, men att det beror på olika jämförelser mellan värderingarna. 
Anna beskriver det som ”att jämföra äpplen och päron”. SLU jobbar nu på att få upp 
slutliga värderingen av kårhuset så mycket som möjligt.  

Föreningen diskuterar nya kårhusets nya läge på campus och dess påverkan på 
verksamheten. Det diskuteras även vad som kommer hända med marken där befintligt 
kårhus står.  

Beslut: Att styrelsen får föreningens förtroende och mandat att ta beslut om försäljning 
av befintliga kårhuset.  

§48. Fyllnadsval (b)  

Valberedningen presenterar förslag till fyllnadsval samt vakanta poster enligt Bilaga 7. 

Beslut: Föreningen godkänner fyllnadsvalet enligt Bilaga 7.  

Beslut: Föreningen godkänner direktjustering av valet. 

§49. Rapporter (i) 

a. Bladmagen  

Chefredaktör Tuve Andersson rapporterar.  

 C
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”Bladmagen har arbetat flitigt de senaste månaderna med vårt andra nummer för 
terminen som nu är färdigt och inskickat på tryck. Det förväntas anlända i brevlådan om 
ca 2–3 veckor. Vi har även hållit i vår årliga husdjurstävling där vi utsåg Stutis 
Charmigaste Hund, vilket var superroligt! Det kommer såklart att kunna läsas om i nästa 
nummer.” 
 
b. Djuretiska utskottet 

Ordförande för djuretiska utskottet, Sofia Bergstrand, rapporterar skriftligt.  

”Vi har lite gott och blandat på gång just nu. Föreläsningen med juristen Marie Wallin 
från företaget Rätt Nu som vi behövt ställa in tidigare är inbokad till den 7/5. Vi har en 
diskussionskväll med hästtema den 15/5 tillsammans med IU och i mitten/slutet av maj 
kommer vi ha vårt sista möte för terminen där vi ska börja planera för hösten. Bland 
annat så är det ett samarbete med JaVU på gång och vi ska spåna i hur vi kan få fler 
intresserade till utskottet.” 

c. Ekonomiutskottet 

Skattmästare Selma Bergström rapporterar skriftligt.  

”EkU har jobbat vidare med bokföringen samt har återbetalat alla för Viltmiddagen som 
ställdes in. EkU jobbar även med att försöka få i gång passerkortsystemet igen och 
förhoppningsvis så kan det komma i gång innan terminen är slut. Vidare så håller EkU 
på med att fixa klart så att kåren kan använda Orbi och funktionen Orbi pay för 
evenemang.” 

d. Eventutskottet 

Ordförande för eventutskottet, Saga Gustafsson, rapporterar.  

”Nästa vecka den 7/5 har EvU tillsammans med NU djurförsäkringsföreläsning med 
Agria och Svedea. Loppmarknaden som skulle hållas den 7/4 blev inställd på grund av 
för få anmälningar. EvU ska inom kort börja med att planera inför höstens 
sångboksmiddag.” 

e. Fikautskottet 

Fikamästare Clara Farnebäck rapporterar.  

”FiQ har fortsatt kämpa på med stutiscaféerna och har haft två till denna termin. Ett 
café har tyvärr behövts ställas in. De två sista caféerna är planerade varav ett ska 
genomföras tillsammans med NU/EvU:s föreläsning om försäkringar och det andra 
tillsammans med URK (Ultuna rollspelsklubb). Vi har också planerat och lagat kvällens 
soppa och bröd!” 

f. Inskottet 

Ordförande för inskottet, Jasmin Pettersson, rapporterar.  
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”Inskottet jobbar på med planeringen av välkomstveckan. VVK och Skräckens karaktärer 
är godkända, fejkisar är inte helt klara än. Det är en ny fejkisansvarig och en ny VKV för 
DSS efter detta möte. Inskottet har också jobbat på en motion om att byta namn på vissa 
av posterna. Nästa vecka är det filmhelg.” 

g. Internationella utskottet 

Ordförande för internationella utskottet, Stella Bergman, rapporterar.  

”10 amerikanska utbytesstudenter från Cornell har hälsat på oss den 17/3–24/3. Under 
veckan de var här har vi bland annat visa upp vårt campus och djursjukhus, åkt till 
Stockholm, hajkat i Morga hagar och grillat korv, pubat på nationerna och gått på 
Dogtors mittfest. Ett mycket lyckat utbyte och vi saknar redan våra amerikanska vänner. 
 
Planering inför nästa studieresa och utbytet i höst är i gång. Vill man vara med och 

påverka kan man kolla IU:s Facebook-grupp där det just nu finns en intressekoll över 

resemål, eller fylla i formuläret som finns som QR-kod i löpmagen. Vi har redan fått 
förfrågningar från flera håll, bland annat Frankrike, Tyskland, Bosnien och Hong Kong. 
 
IVSA/IVNSA Equine har arrangerat två träffar med journal club med Olga Sajecka, 
Dylan Gorvy och Francesco Comino som gäster, vilket har varit mycket uppskattat. Nästa 
journal club ska Siri Morén gästa oss och prata om ögonsjukdomar på häst. 
 
Utöver allt detta är vi i gång med att beställa nya IVSA & IVNSA tröjor samt skapa vår 
egen utskottspin, något som varit efterfrågat länge av våra medlemmar. 
 
Nästa IU-möte är den 7/5 kl. 17:30 hemma hos vår sekreterare och efter terminens sista 
möte ska vi ha myskväll och äta tacos. Alla som vill är som vanligt välkomna och mer 
info hittar ni i vår Facebook-grupp.” 
 
h. Jakt- och Vildmarksutskottet 

F.d. ordförande för jakt- och vildmarksutskottet, Fidelie Jillebo, rapporterar skriftligt.  

”JaVU har varit i full gång med planering och genomförande av olika aktiviteter. Vi har 
hållit i två kortare vandringar, en med efterföljande stjärnskådning och en längs en av 
Linnéstigarna, även om vädret svek oss lite. Näst på tur är kurs i viltspår ute på Lövsta 
som kommer ske vid tre olika tillfällen samt en skyttekväll i anslutning till en 
onsdagspub. Vi ska även sätta de sista detaljerna inför jägarexamen och sen släppa 
anmälan.” 

i. Klubbverket  

Klubbmästare Olle Sjöberg rapporterar.  

”KorV har genomfört diverse evenemang och uthyrningar sedan förra mötet 

 C
M

S,
 L

S,
 L

K,
 A

L 
—

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




Föreningsmöte Veterinärmedicinska föreningen   
Datum 2-5-2024  
§30–51 
 

 

i – informationspunkt                                   b – beslutspunkt  d – diskussionspunkt 
 

8 

och ligger för stunden gott till i budgeten. Pubarna fortgår och exempelvis hade vi en 
bakispub med filmvisning som var uppskattad. Sluttsittningen har flyttats för att 
möjliggöra WilDSS deltagande. 
 
Korv taggar i övrigt till inför vinprovningspub som kommer ske den 15/5 där det ska tas 
fram underlag för inköp av vin till höstens sittningar, samt en fullspäckad höst med 
exempelvis protozoegasque och NVM. 
 
KorV fortsätter jobba i festens anda med fokus på i alla fall halvfulla släpp och 
Maximalt salongsberusade studenter. I Hugo Gunnarssons anda.” 
 
j. Kårhusutskottet 

Kårhusgeneral Thordis Olafsdóttir rapporterar. 

”Sedan senaste föreningsmöte har KU haft två möten och två fixarkvällar. Vi har till 
exempel satt upp ett lås till loungen, LegenDSS klassskylt och en båsdörr på toaletten 
som hade lossnat. Vi har också hållit vårens stora städdag som gick väldigt bra.  
 

Vi har massa projekt på gång och till exempel har vår kårhusadjutant planerat en 
praktisk brandövning som kommer hållas nästa vecka för bland annat KV och FiQ.” 
 

k. Näringslivsutskottet 

UO-representant för näringslivsutskottet, Carl Nilsson, rapporterar.  

”NU har ingen nytt att rapportera, förutom att vi nu har en vakant post som fyllts på 
mötet den 2/5. Arbetet fortsätter med att planera för näringslivsdagen samt kick-off. Vi 
vill även passa på att göra reklam för vårt evenemang ’Försäkringsföreläsning med 
Svedea och Agria’ som vi arrangerar tillsammans med EvU den 7/5 klockan 17:00 på 
kåren.” 

l. PR-utskottet 

Ordförande för PR-utskottet, Emiranzia Barlari Olsson, rapporterar.  

”PR-utskottet har fortsatt som vanligt med försäljningar.” 

m. Relaxutskottet  

Utskottsordförande Rebecka Östberg rapporterar.  

”Relaxen fortsätter få uthyrningar trots att vädret blir varmare och kvällarna blir 
ljusare, vilket är jättekul! Vi har haft fler uthyrningar än beräknat denna termin vilket 
är positivt. I lördags genomförde vi vårt event ’Relaxborg’ med badtunna, bastu och bra 
häng och det blev lyckat trots lite väl kalla temperaturer. Vi har flera bokningar 
inplanerade i maj och ser med ljus på sista veckorna inför sommaren.” 

n. Utbildningsutskottet  

Utskottsordförande Maria Hallberg rapporterar.  
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”UU jobbar på i vanlig ordning med studiebevakningen. Vi har haft två möten sedan 
senaste föreningsmötet och klasserna har lyft många bra punkter som vi tar vidare till 
kursledare, programråd, programnämnder med flera. Just nu jobbar vi mycket med 
problem med tentor och examinationer som klasserna upplever, hur vi snabbt ska få med 
de nya ettorna till studiebevakningen i höst och arbetar vidare med utökningsprojektet. 
Snart är det också dags att kora klassen med högst svarsfrekvens på sina 
kursutvärderingar och ge klassen kakfest, så kom ihåg att fylla i kursutvärderingarna!” 

o. Veterinärhögskolans idrottsförening 

Ordförande för Veterinärhögskolans idrottsförening, Rasmus Hedberg, rapporterar.  

”VIF håller fortsatt i träningar måndagar och onsdagar. Upplevelsen är ett generellt gott 
intresse och det är många som kommer på våra träningar. 
 
VIF har också fått två lediga platser, bankansvarig och eventansvarig. De här posterna 
hoppas vi kunna tillsätta den 20/5, då ett föreningsmöte för veterinärhögskolans 
idrottsförening kommer äga rum. VIF har också blivit representerat på student-SM i 
simning, där föreningen/en väldigt duktig atlet, tog hem 1 guld och 3 silver” 
 
p. Styrelsen 

Kårutskottsordförande Tova Hägerstrand rapporterar skriftligt.  

”Styrelsen har möten varannan vecka, fortsätter med studiebevakningen och går på en 
hel del andra möten däremellan. Utöver detta arbetar styrelsen med förberedande 
arbetet för den eventuella kårhusflytten, uppdateringar till kårens krishantering, 
ackrediteringsarbetet, studiebevakningen för det kommande mastersprogrammet för 
DSS, utökning arbetet för DSS och veterinärprogrammen samt en informationsfilm om 
kåren och dess arbete och utskott. Slutligen har även SORK lanserar året psykosociala 
enkät som kommer vara öppen fram till sista juni 2024. Styrelsen jobbar även med Orbi.” 

 

§50. Övriga frågor (i, d) 

a. Kommunikation 

En föreningsmedlem lyfter att det uppskattas om kommunikation med 
kårfunktionärer sker per mejl i stället för att skicka meddelande på privata sociala 
medier.  

§51. Mötets avslutande   

Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 20:27. 
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 Motion till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte: 2024-05-02   

Införande av Alkoholpolicy 
(1 bilaga)  

  
Veterinärmedicinska föreningen saknar idag en alkoholpolicy, delar av det som en alkoholpolicy 
omfattar finns dock i festpolicyn. Att ha en alkoholpolicy är något Folkhälsomyndigheten 
(ansvarig myndighet) anser att varje serveringsställe/ tillståndshavare bör ha. En alkoholpolicy 
är ett stöd för ansvarsfull alkoholservering och hjälper serveringspersonal med hur de ska 
hantera och förhålla sig till alkohol. Därför föreslår vi att föreningsmötet antar Alkoholpolicyn.   
  
  
Vi yrkar  
  
 -  Att  Alkoholpolicyn (bilaga 1) antas av föreningsmötet.  
  
  
Anja Sjöström, festmästare Klubbverket 2024  

Olle Sjöberg, klubbmästare Klubbverket 2024  
  
  

Bilagor:  
1: Alkoholpolicy   
  

 C
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Bilaga 1: Alkoholpolicy 

 

Alkohol- och narkotikapolicy 

Veterinärmedicinska Föreningen 

Alkohol 

Vid en del av veterinärmedicinska föreningens arrangemang förekommer försäljning och förtäring av 

alkohol. Dessa arrangemang är och ska vara en trevlig del av studentlivet som främjar social trygghet 

samt värnar om studenternas fysiska och psykiska välbefinnande. För att uppfylla detta ska VMF 

verka för en sund alkoholkultur. 

Denna policy omfattar all servering som sker i VMFs regi samt i de lokaler VMF har serveringstillstånd 

för, det vill säga alla deltagare på pubar, sittningar, andra event samt uthyrningar där försäljning och 

servering av alkohol sker. 

I alkohol- och drogfrågor samarbetar VMF med kommunens tillståndsenhet, polisen och 

Klubbmästarkonventet i Uppsala. 

● Det ska alltid finnas minst en person i baren som har genomfört utbildningen i Ansvarsfull 

Alkoholservering (förkortad AAS) och därmed fått godkänt resultat på tillhörande prov. 

● När alkoholservering sker ska det finnas en person som är serveringsansvarig. Denna person 

är anmäld till kommunens tillståndsenhet av tillståndshavaren. 

● All personal som serverar alkohol ska vara nykter. 

● De regler och villkor som är uppsatta i serveringstillståndet efterföljs av alla berörda. 

● Alkoholhets ska motverkas och är ej tillåtet. 

● Alkoholhaltiga drycker ska vägras märkbart berusade personer samt personer som är stökiga 

och/eller stör verksamheten. Beslut om en person ska nekas alkohol eller inte tas av 

serveringspersonalen och är slutgiltigt. Ansvarig personal har även rätt att avvisa den som är 

märkbart berusad, stökig eller stör verksamheten. 

● Medhavd alkohol får ej förekomma i de lokaler som omfattas av serveringstillståndet. 

Serveringspersonal har rätt att konfiskera den medhavda alkoholen för kassering. 

● Ingen alkohol får lämna de lokaler som omfattas av serveringstillståndet. 

Den som bryter mot alkoholpolicyn riskerar avstängning från minst ett av Klubbverkets påföljande 

evenemang. Avstängningens omfattning och längd bestäms av Klubbverket i samråd med styrelsen. 
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Alkohol- och narkotikapolicy 

Veterinärmedicinska Föreningen 

Narkotika 

Veterinärmedicinska föreningen har nolltolerans mot narkotika. Vid förtäring av och/eller innehav av 

narkotika i eller i anslutning till Veterinärmedicinska föreningens lokaler, och/eller i samband med 

verksamhet anordnad av Veterinärmedicinska föreningen kan avstängning ske från 

Veterinärmedicinska föreningens verksamheter under minst ett (1) år. 

Med narkotika menas preparat som faller under narkotikastrafflagen.
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Motion om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-05-02  

 

Ändra namn på UP-ansvarig och VKV-ansvarig 

I flera år har UP, Välkomstvärdar (VKV) och fusknolleansvarig inte hetat så på grund av lite olika 

anledningar som till exempel nytt koncept på story eller förvirring. De har under de senaste åren 

kallats för skräcken och faddrar (med olika variationer).  Detta har skapats förvirring under 

välkomstveckan för de ansvariga för att de inte vet vad de ska kalla sig själva samt under nyval 

då nya studenter aldrig har hört om UP, VKV eller fusknollor.   

Vi yrkar   

- Att   Stadgebilaga 1 punkt VI ändras från   

“Inskottet består av utskottsordföranden, en välkomstmästare i välkomnande 

årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, VVK-ansvarig, 

tolv VVK jämnt fördelat från välkomnande klasser, UP-ansvarig, sex UP jämnt 

fördelat från välkomnandeklasser, välkomstvärdansvarig student i välkomnande 

årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, 

fusknolleansvarig och en årskursrepresentant för varje årskurs inom 

veterinärprogrammet respektive djursjukskötarprogrammet förutom årskurs 2 på 

veterinärprogrammet och årskurs 1 på djursjukskötarprogrammet. I de fall ingen 

intresserad kan uppbringas i berörd årskurs, tillsätts posten från annan årskurs.”  

 

Till  

“Inskottet består av utskottsordföranden, en välkomstmästare i välkomnande 

årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, VVK-ansvarig, 

tolv VVK jämnt fördelat från välkomnande klasser, Skräcken -ansvarig, sex 

Skräcken jämnt fördelat från välkomnandeklasser, Huvudfadder i välkomnande 

årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, Fejkisansvarig 

och en årskursrepresentant för varje årskurs inom veterinärprogrammet 

respektive djursjukskötarprogrammet förutom årskurs 2 på veterinärprogrammet 

och årskurs 1 på djursjukskötar-programmet. I de fall ingen intresserad kan 

uppbringas i berörd årskurs, tillsätts posten från annan årskurs.”  

  

- Att   I stadgebilaga 2 under ”Inskottet” ändra från  

”VVK-ansvarig, UP-ansvarig, välkomstvärdansvarig och fusknolleansvarig 
åligger:”  

Till  

”VVK-ansvarig, Skräcken-ansvarig, Huvudfadder och Fejkisansvarig åligger:”  

 Jasmin Pettersson, Inskottsordförande 

 C
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Motion till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte: 2024-05-02 

Införa studentoveraller under ledning av Ovvegruppen 
(4 bilagor) 

Studentoveraller, ovve, är en kär studenttradition som finns i många städer, speciellt i Uppsala. När 

Uppsala är den enda staden i Sverige där det går att läsa veterinär- och djursjukskötarprogrammet, är 

det inte då självklart att dessa program borde ha ovve? 

Syftet med ovve är bland annat att visa vilket program en student går, vilket bidrar till en gruppkänsla 

och samhörighet. Det bidrar även till en känsla av gemensamhet med andra Uppsalastudenter. 

Dessutom kan en person visa så mycket av sin personlighet genom att pryda sin ovve. Genom att sy på 

märken från sittningar och utmaningar visar personen roliga stunder den upplevt. Att dekorera sin 

ovve med föreningsmärken kan även visa vilka intressen personen har. Att byta ärmar, ben, kragar och 

fickor bidrar till att visa vilka roliga och fina vänskaper personen har med studenter på andra program. 

Byten av delar från ovvar följer ovveregler som förklaras i Bilaga 4. Och slutligen, genom att sy på 

sitt namn i sin favoritfärg eller mönster på tyg visar personen ännu en gång en del av sin personlighet. 

I en enkät som 240 personer besvarade, svarade nästan 80% att de vill införa overall till veterinär- och 

djursjukskötarprogrammet, Bilaga 1. Nu finns det en uppstartad grupp, Ovvegruppen. Ovvegruppen, 

som är en fristående grupp kårmedlemmar, vill införa ett samarbete med PR-utskottet vid beställning 

av overaller och tygmärken. Genom samarbetet kan Ovvegruppen effektivt komma igång med sin 

verksamhet samtidigt som gruppen får en nära relation till VMF:s kårverksamhet. 

Ovvegruppen håller i ovverelaterade event som exempelvis syjuntor och pubrundor. En av de 

viktigaste evenemangen gruppen håller i är ovveinvigningen. Dessutom planerar gruppen för framtida 

samarbeten med utskott under VMF för roliga tillställningar. Ovvegruppen har ambitioner om att 

bland annat samarbeta med FiQ på framtida syjuntor. Utöver det ansvarar Ovvegruppen för inköp och 

försäljning av ovvar och märken. Gruppen kommer att ha möten cirka en gång i månaden där 

gruppens verksamhet planeras och framtida idéer diskuteras. För en postbeskrivning se Bilaga 2, och 

verksamhetsbeskrivning se Bilaga 3. 

VMF hade gynnats av Ovvegruppens verksamhet. Bland annat skulle det kunna locka fler studenter 

till att gå på sittningar för att de vill bära sina ovvar, då det är den bästa nederdelen att ha på sig på en 

temasittning. Dessutom kommer fler studenter att vilja gå på sittningarna för att få samla på sig så 

många sittningsmärken som möjligt. 

Genom att ovvens färg symboliserar djursjukskötare- och veterinärprogrammet bidrar detta till att visa 

upp utbildningarna när studenter går klädda i sina ovvar på stan. Detta leder till publicitet för VMF. 

Klassjackor bidrar också till publicitet men förknippas inte lika tydligt med studentföreningar och är 

inte lika välkända utanför SLU som ovvar. 

 

Vi yrkar:  

 - Att Införa studentoveraller under ledning av Ovvegruppen och bedriva samarbete med 

PR-utskottet 
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Malin Sondell, ordförande Ovvegruppen 

 

 

Saga Gustafsson, vice ordförande Overallgruppen 

 

Bilagor: 

Bilaga 1: Bild från enkät 

Bilaga 2: Lista på poster, dess uppgifter och invalda personer 

Bilaga 3: Verksamhetsbeskrivning 

Bilaga 4: Regler och förhållningssätt  
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Bilaga 1: Bild från enkät 

 

bild 1: En skärmdump från enkäten “Tyck till om ovve” som visar statistiken på svarsalternativen. 240 

personer besvarade enkäten varav 76,7% valde de positiva svarsalternativen: “jo kanske det :)” och 

“ja superkul :))))”.  

 C
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Bilaga 2: Lista på poster, dess uppgifter och invalda personer 

Ordförande 

Ordförande i Ovvegruppen är Malin Sondell. Ordförandes uppgift är att se till att gruppens 

verksamhet sköts och flyter på. Ordförande ska se till att alla postansvariga gör ett bra jobb och hjälper 

till och stöttar gruppens arbete. Ordförande kallar även till möten och håller i dessa. Utöver det har 

ordförande det generella ansvaret över gruppens verksamhet. 

Vice ordförande 

Vice ordförande är Saga Gustafsson. Vice ordförandes uppgift är att stötta ordförande med dess 

uppgifter och hoppa in där det behövs extra arbetskraft. Vid möten då ordförande inte kan delta, 

hoppar vice ordförande in och håller i mötena. 

Ekonomi- och försäljningsansvarig 

Ekonomi- och försäljningsansvarig är Julia Malmback. Ekonomi- och försäljningsansvarig har i 

uppgift att ansvara för Ovvegruppens inköp och försäljning av produkter. Utöver det är personen 

ansvarig över gruppens ekonomi och har koll på gruppens lager av icke sålda produkter. 

Sekreterare 

Sekreterare är Jennifer Åsmo. Sekreterarens ansvar är att föra protokoll under Ovvegruppens möten 

och ha koll på gruppens dokument. Utöver det ansvarar även sekreteraren för att läsa och besvara 

Ovvegruppens mejl. 

Eventansvarig 

Eventansvarig är Saga Gustafsson. Eventansvarig ansvarar över att ordna ovve-relaterade event som 

exempelvis syjuntor, ovve-invigning och ovve-pubrundor. Det är även eventansvarigs ansvar att sköta 

kommunikation med övriga föreningar och utskott på SLU gällande sittningar vars märken ska 

designas och lokalbokningar för Ovvegruppens events. 

Utmaningansvarig 

Utmaningansvarig är Marie Ebbestad. Utmaningansvarig ansvarar över att anordna och hålla 

aktiviteter i form av utmaningar som ska genomföras för att få köpa specifika utmaningsmärken. Detta 

kan medföra arbetsuppgifter som att boka lokaler, anordna dagsevent och tillställningar. 

Kommunikationsansvarig 

Kommunikationsansvarig är Mimmi Jonsson. Dess ansvar är att sköta Ovvegruppens kommunikation 

över sociala medier för att sprida information om gruppens verksamhet och event. 

Designansvarig 

Designansvarig är Elin Sirkka. Designansvarigs uppgift är att ansvara för framställning och design av 

ovvemärken som kan köpas i samband med sittningar, event och utmaningar. Inom Ovvegruppen 
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finns personer som designar märken. Designansvarig är ansvarig över att dessa personer designar 

märken. 

Ledamöter 

Ledamöter är Ella Cerne och Malin Harrysson. Ledamöter deltar på möten och designar märken till 

ovvar utifrån olika teman och event. Dessa kommer att vägledas av designansvarig. 

 

Alla poster är fyllda och valdes genom att personer fick önska de poster de var intresserade av. 

Lottning skedde om flera personer var intresserade av samma post. Gruppen är medveten om att 

medlemmarna kan behöva väljas in igen om Ovvegruppen blir ett utskott under VMF. 

Om alla poster inte kan fyllas kan följande poster slås ihop: 

● Utmaningsansvarig och eventansvarig 

● Kommunikationsansvarig och designsansvarig 

● Ordförande och vice ordförande 

● En tillfällig sekreterare kan utses vid varje möte  
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Bilaga 3: Verksamhetsbeskrivning 

Ovvegruppen är en grupp vars huvudsyfte är att hålla igång ovve-traditioner och ovverelaterade event 

som en del av studenters kultur. Ovvegruppen håller i olika tillställningar som exempelvis syjuntor, 

pubrundor och picknickar. Utöver det är ett viktigt arrangemang, som gruppen håller i, en ceremonin 

där ovven ska invigas, ovveinvigingen. Utöver att hålla i ovve-event ansvarar gruppen även för att 

arrangera möten och köpa in och sälja ovvar och märken till studenter. Idag består Ovvegruppen av 9 

studenter som brinner för ovvekulturen och vi har kapacitet och vilja att bli ännu fler medlemmar. 

Från att en ovve är beställd till att den levereras tar ca 4-6 veckor. Därför planerar Ovvegruppen att 

hålla ovveinvigning ca 2 månader in på terminstart för studenter som börjat år 1 på veterinär- och 

djursjukskötarprogrammet. Intresset för ovvar kommer att undersökas via en enkät där varje 

intresserad elev får fylla i storlek och klass innan beställningen skickas till företaget. Innan 

beställningen genomförts ska även studenten ha betalat för sin ovve vilket bidrar till en stabil ekonomi 

för Ovvegruppen. Beställningar av ovvar sker en gång per år i samband med ett nytt läsår. I början av 

Ovvegruppens uppstart av verksamhet kan dock en extra leverans genomföras för att effektivare 

etablera ovvetraditionen bland studenterna. Ovvar kostar ungefär 400 - 550 kr och märken kostar ca 

30-70 kr/st. Övriga kostnader gruppen kan ha är för fika, sytillbehör och lokalbokningar. Ovvegruppen 

är ekonomiskt självständiga och satsar på att gå med ekonomisk vinst och annars jämnt ut.  
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Bilaga 4: Regler och förhållningssätt 

Regler och förhållningssätt 

När bärs ovve: 

● På sittningar (ej finsittningar) och studentevenemang. 

● När det är Kravall (“Krav-på-overall”). Då är ovve obligatoriskt. 

● På campus, lektioner och särskilt på ovve-onsdagar (varje onsdag i skolan). 

● På kårverksamhet, föreningsmöten etc. 

● På fester och nation. 

● Ovve kan bäras när studenten vill och anser att det passar. 

Hur bärs ovve: 

● Uppcabbad - När ovven är på både armar och ben. 

● Nedcabbad - När ovven endast är på benen. 

● Ekonomknut - När man använder armarna för att knyta en nedcabbad ovve runt midjan. 

Generella regler och förhållningssätt: 

● Du får endast tvätta ovven när du är i den. Undantag om ovven har mögel eller om någon 

annans kroppsvätskor kontaminerat den. 

● Ovven är personlig och får endast bäras av ägaren. 

● Du får inte pimpa din ovve innan ovveinvigningen. 

Kroppsdelar: 

● Ditt namn skrivs på vänster ben. Namnet kan vara ditt tilltalsnamn eller ett smeknamn. 

● Bitar av ärmar och ben kan bytas med vänner. 

● Fickor kan du byta med personer du hånglat med samtidigt som ni båda bär 

ovve/labbrock/hängselbyxor. 

● Krage byter du med någon du bytt intima kroppsvätskor med. 

● Vänster eller höger ovvehalva kan bytas med ens tidigare overall om man gått flera program. 

Märkesplacering: 

● Över hjärtat sätts favoritmärket. 

● På rumpan sätter du märken du ogillar. 

● Märken från evenemang du inte deltagit på placeras upp och ner. 

● Oskulden - Det är ett märke som slits av med tänderna och man har endast ett försök per 

person. Detta måste ske med samtyck
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Motion om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-05-02   

Stadgeändring doktorandrådets representation i styrelsen  

Doktorandrådet består av både nationella och internationella doktorander. Som det nu ser ut är det 

doktorandrådsordförande som ska vara adjungerad till styrelsen. Detta är problematiskt då 

doktorandrådsordförande inte alltid är svensktalande, vilket försvårar kontakten med styrelsen då 

möten och dokumentation oftast sker på svenska. Vårt förslag är därför att man ändrar stadgarna så att 

det finns möjlighet för en annan representant än ordförande att vara kontakten mellan VMF’s 

styrelse och doktorandrådet.   

  

Jag/vi yrkar   

- Att  16§ i avsnitt VII ”Studentkårens styrelse, presidium, utskott och funktionärer 

ändras från   

Studentkårens styrelse utgöres av ordförande, vice ordförande, skattmästare, 

sekreterare, kårutskottsordförande, SLUSS-representant, informationsansvarig, en 

ledamot från veterinärprogrammet och en ledamot från djursjukskötarprogrammet. 

Adjungerade till styrelsen är inspektor samt doktorandrådsordförande. Styrelsen bör 

sammanträda regelbundet. Styrelsen sammanträder på kallelse av ordföranden.  

Till  

Studentkårens styrelse utgöres av ordförande, vice ordförande, skattmästare, 

sekreterare, kårutskottsordförande, SLUSS-representant, informationsansvarig, en 

ledamot från veterinärprogrammet och en ledamot från djursjukskötarprogrammet. 

Adjungerade till styrelsen är inspektor samt en representant från doktorandrådet. 

Styrelsen bör sammanträda regelbundet. Styrelsen sammanträder på kallelse av 

ordföranden.  

   

Mia Hedlund, på uppdrag av Doktorandrådet    
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Motion om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-05-02   

  

Stadgeändring doktorandrådets utformning  

Doktorandrådet önskar möjligheten att själva ändra exakt antal ledamöter i styrelsen utifrån behov. 

Detta skulle underlätta rekryteringen av aktiva till styrelsen då det ibland kan vara svårt att få tag på 

doktorander som känner att de har möjlighet att ta ett stort ansvar och lägga ner mycket tid på 

doktorandrådet. Om möjligheten finns att dela upp detta ansvar på två eller flera personer kommer 

detta att göra det lättare att få doktorander att engagera sig i doktorandrådet.   

  

Jag/vi yrkar   

- Att  tredje stycket i §43 i avsnitt XIII ”Doktorandrådet” ändras från  

Doktorandrådets medlemmar skall i november eller december månad kallas till årsmöte. 

Årsmötet, som har att ta ställning till mötets behöriga utlysande, besluta om 

ansvarsfrihet för avgående styrelse samt förrätta val av fyra ledamöter samt en 

suppleant, vilka skall utgöra doktorandrådets styrelse för kommande kalenderår. Vid 

val av styrelse bör vikt läggas vid att de olika kategorierna av forskarstuderande får 

representation.  

Till  

Doktorandrådets medlemmar skall i november eller december månad kallas till årsmöte. 

Årsmötet, som har att ta ställning till mötets behöriga utlysande, besluta om 

ansvarsfrihet för avgående styrelse samt förrätta val av minst fyra ledamöter samt en 

suppleant, vilka skall utgöra doktorandrådets styrelse för kommande kalenderår. Vid 

val av styrelse bör vikt läggas vid att de olika kategorierna av forskarstuderande får 

representation.  

  

Mia Hedlund, på uppdrag av Doktorandrådet    
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Proposition om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-05-02 

Justering och godkännande av protokoll 

Ett mötesprotokoll är den objektiva sanningen av vad som hänt på ett möte. Ett protokoll som 

inte är godkänt är inte heller fastställt, vilket gör att vad som hänt på ett möte inte går att bevisa. 

På VMF godkänns ett protokoll från ett föreningsmöte på nästkommande föreningsmöte, vilket 

innebär en period på flera månader där protokollet inte är fastställt.  

Rollen som justerare definieras som ”den person som efter ett möte godkänner ett 

mötesprotokoll”. Det finns således inte ett behov av att hela föreningen ska godkänna ett 

protokoll efter att två av föreningen valda justerare godkänt ett protokoll. Det är dock en rutin 

som bedrivs i vår förening.  

Ett sätt att effektivisera godkännandet och fastställande av protokoll efter ett föreningsmöte 

vore att de av föreningen valda justerarna har rätten att godkänna protokollet från 

föreningsmötet. På nästkommande föreningsmöte behöver protokollet således inte godkännas, 

utan endast presenteras och sedan tar föreningen beslut om att lägga det till handlingarna. Detta 

är en rutin som bedrivs inom de flesta föreningar i Sverige, bland annat SLUSS.  

Vi yrkar  

- Att Veterinärmedicinska föreningens stadgar §22 ändras från 

” […] På samtliga ordinarie föreningsmöte skall följande punkter behandlas:  

 - mötets öppnande  

 - val av fullmaktskontrollanter 

 - fullmakter 

  - mötets behöriga utlysande 

  - godkännande av dagordning 

  - val av justerare tillika rösträknare 

 - godkännande av föregående mötesprotokoll 

 - rapporter 

  - övriga frågor 

 - mötets avslutande. […]” 

 Till 

 ” […] På samtliga ordinarie föreningsmöte skall följande punkter behandlas:  

 - mötets öppnande  

 - val av fullmaktskontrollanter 

 - fullmakter 

  - mötets behöriga utlysande 

  - godkännande av dagordning 

  - val av justerare tillika rösträknare 

 - godkännande av föregående mötesprotokoll 

 - rapporter 

  - övriga frågor 

 - mötets avslutande. […]” 
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- Att Veterinärmedicinska föreningens stadgar §25 ändras från 

” På föreningsmöte skall protokoll från föregående möte föreläggas 

studentkåren och godkännas. Personval och andra frågor av brådskande natur 

kan godkännas och justeras av sittande möte.” 

Till 

”På styrelse- och föreningsmöte skall protokoll från föregående möte föreläggas 

studentkåren och godkännas. föras. Justering sker efter mötet av valda justerare 

samt mötesordförande.  Justerade protokoll signeras av mötesordförande, 

sekreterare och justerare. Personval och frågor av brådskande natur kan 

godkännas och justeras av sittande möte.”  

 

Styrelsen 2024 
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Postlista Veterinärmedicinska Föreningen 2024 

Styrelsen 

- Ledamot DSS 

Ekonomiutskottet 

- Vice Skattmästare: 

Utbildningsutskottet 

- Årskursrepresentant DSS 1 (DSS 1): 

- Representant (TU-Vet): Osama Tellawi (TU-Vet) 

 Bladmagen 

- Redaktör:  

Fikautskottet 

- Vice Fikamästare: Lee Lille (Vet 1) 

- Soppansvarig: Elin Ekberg (Vet 1) 

- Sockerbagare: Lova Arnesjö (Vet 2) 

- Sockerbagare: 

- Sockerbagare: 

- Sockerbagare: 

- Sockerbagare: 

- Sockerbagare: 

- Sockerbagare: 

- Sockerbagare: 

- Sockerbagare: 

Inskottet 

- Fejkisansvarig: Saga Gustafsson (DSS 1) 

- Välkomstvärdansvarig (DSS 1)*: Ida Henckel (Vet 2) 

- Fadderansvarig (Vet 1) (inofficiell post): Alice Yates (Vet 1) 

*Öppen för alla klasser, men DSS 1 har förtur  

Jakt och vildmarkutskottet 

- Ordförande: Lundblad (Vet 1) 

- Ledamot: Lee Lille (Vet 1) 

 C
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Kårhusutskottet 

- Hundgårdsansvarig: Lina Kärf (Vet 1) 

- Kårhusfixare:  

Näringslivsutskottet 

- Annonsansvarig: Jacob Sköld (Vet 1) 

- Sponsansvarig:  

Relaxutskottet 

- PLASKton: Emma Cronborg (DSS 1) 

Projektgrupp för kårhusflytt 

- Ledamot: Anja Sjöström (Vet 1) 

Övriga poster 

- Auktionsförrättare: 

- Auktionsförrättare: 

- Ledamot SORK (maj-maj):  

- Studerandeskyddsombud DSS 1 (DSS 1):  
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Protokoll föreningsmöte Veterinärmedicinska föreningen 2/5 kl. 16:30  


§30. Mötet öppnas 


Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet öppnat kl. 16:39. 


§31. Val av mötesordförande (b) 


Beslut: Caitlin Sandström väljs till mötesordförande.  


§32. Val av sekreterare (b) 


Beslut: Liselle Simonsson väljs till sekreterare.  


§33. Val av fullmaktskontrollanter (b) 


Beslut: Kaj Myrvadet och Alma Kozma väljs till fullmaktskontrollanter. 


§34. Fullmakter (i) 


7 giltiga fullmakter lämnas in.  


§35. Mötets behöriga utlysande (b) 


Beslut: Mötets behöriga utlysande godkännes.  


§36. Godkännande av dagordningen (b) 


Beslut: Dagordningen godkännes.  


Beslut: Att §47 behandlas efter §40 i stället för enligt dagordningen.  


§37. Val av justerare tillika rösträknare (b) 


Beslut: Agnes Looft och Lisa Karlson väljs till justerare tillika rösträknare.  


§38. Godkännande av föregående mötesprotokoll (b) 


Beslut: Protokoll från föreningsmöte den 14/3–2024 godkännes.  


§39. Fastställande av röstlängd (b) 


Beslut: Röstlängd fastställs till 57 röstberättiga medlemmar inklusive fullmakter. 


Beslut: Röstlängd justeras till 59 vid §43 då medlemmar tillkommer till föreningsmötet. 


§40. Fackförbundens information (i) 


i. Sveriges Veterinärförbund 


Magnus Rosenqvist företräder Sveriges Veterinärförbund (SVF). I samband med 
världsmästerskapen i dressyr har det blivit en del skriverier om att hästarna blöder 
ur munnen och har blå tungor, vilket SVF har bemött.  
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Djursjukvårdspriserna har ökat med ca 50% de senaste 5 åren hos de stora 
koncernerna. Det har varit en svår balansgång för förbundet om de ska gå in i denna 
debatt eftersom det riskerar tala för att personal förbundet företräder ska behöva ta 
denna diskussion när det egentligen är klinikägarna som ska stå till svars.  


Magnus berättar att han önskar veta från veterinärstudenterna hur deras praktik på 
distriktsveterinärerna fungerat efter att den genomförts. Detta för att höra om vilka 
eventuella problem som uppstått och om studenterna fått hjälp att lösa dessa, 
exempelvis boende på annan ort.  


ii. Kommunal 


Ingen representant närvarar på mötet.  


iii. Naturvetarna 


Ingen representant närvarar på mötet. 


§41. Motion: Införande av Alkoholpolicy (i, d, b) 


Festmästare Anja Sjöström presenterar motionen om införande av en alkoholpolicy enligt 
Bilaga 1.  


En föreningsmedlem undrar om det är tillåtet att konfiskera alkohol och berättar att 
alternativet till konfiskering tidigare varit att be gästen hälla ut alkoholen eller lämna 
lokalen. Anja berättar att policyn är inspirerad av andra föreningars alkoholpolicy vilket 
talar för att det inte borde finnas problem med det.  


En annan föreningsmedlem undrar varför konsekvensen är olika mellan brott mot 
alkoholpolicyn och narkotikapolicyn. Anja förklarar tillsammans med klubbmästare Olle 
Sjöberg att det viktiga är att personer som bryter mot alkoholpolicyn inte kommer in när 
det serveras alkohol, varför det främst är dessa evenemang som berörs. Det lyfts att enligt 
policyn står det ”minst ett av klubbverkets evenemang” vilket möjliggör en hårdare 
konsekvens om så anses behövligt. Anja förklarar dessutom att det som står i 
narkotikapolicyn är ett förtydligande av vad som redan står i befintlig festpolicy. 


Anja förtydligar att klubbverkets agerande vid evenemang med denna policy inte kommer 
förändras, men att det skulle finnas en skriftlig instruktion vilket inte funnits tidigare.  


Beslut: Motionen bifalles enligt Bilaga 1. Policyn läggs nu till enligt beslutet.  


§42. Motion: Ändra namn på UP-ansvarig och VKV-ansvarig (i, d, b) 


Inskottsordförande Jasmin Pettersson presenterar motion om stadgeförändring enligt 
Bilaga 2.  


Beslut: Motionen bifalles enligt Bilaga 2. Stadgeändringen behöver godkännas på 
ytterligare ett föreningsmöte och förs in i stadgarna om motionen då bifalles. 
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§43. Motion: Införa studentoveraller under ledning av Ovvegruppen (i, b, d) 


Malin Sondell och Saga Gustafsson presenterar motionen om att införa studentoveraller 
enligt Bilaga 3.  


Ordförande Caitlin Sandström presenterar att styrelsen beslutat att ställa sig neutrala 
med anledning att styrelsen ser vissa fördelar med att ha studentoveraller och uppskattar 
att denna version av motionen inte yrkar på en stadgeförändring, men skulle vilja se mer 
underlag innan föreningen tar ett beslut. Dessutom har styrelsen och PR-utskottet inte 
diskuterat deras möjligheter att genomföra det motionen yrkar.  


Diskussionsledare Agnes Looft välkomnas upp att leda diskussionen.  


Många föreningsmedlemmar berömmer det hårda arbetet och lyfter att det är en rolig idé, 
men många önskar mer underlag för att kunna ta ett bra beslut som inte är förhastat. Flera 
lyfter att den enkät som skickades ut inte nått ut till en nog stor andel av studenterna för 
att anses representativ. En föreningsmedlem lyfter att föreningen bör ha i åtanke att de 
som bär overallerna kommer representera VMF oavsett medlemskap eller ej. En annan 
föreningsmedlem lyfter att enkäten varit möjlig att svara på flertalet gånger.  


En föreningsmedlem lyfter att enkäten är en intresseanmälan och att det faktum att så 
många svarat ja på denna borde vara ett tecken på att det finns ett starkt intresse.  


Styrelsen berättar att de gärna hjälper gruppen att nå ut till fler studenter om nytt 
underlag skulle komma att tas fram. Det tipsas också om att i en eventuell framtida enkät 
ha med frågan om kårmedlemskap och huruvida skulle förändras vid införande av 
overaller, för att se om det skulle gynna studentkåren.  


Föreningen diskuterar den ekonomiska aspekten av att införa studentoveraller där frågor 
som lyfts är inköps- och försäljningspris, budgetering och buffert. Styrelsen lyfter att 
budgetering inte är ett problem i frågan så länge det sker en kontinuerlig kommunikation 
mellan berörda parter och PR-utskottets ekonomi inte belastas.  


Det diskuteras ifall endast föreningsmedlemmar kommer kunna köpa overaller eller om 
det är en möjlighet även för icke medlemmar. Malin och Saga berättar att planen är att 
alla ska kunna köpa overaller, men att medlemspriset skulle vara lägre för att vara 
förmånligt.  


Utskottsordförande för PR-utskottet lyfter att det hade önskats mer kommunikation med 
dem och att det blir svårt att ta ett beslut i frågan idag när det inte finns en konkret plan 
för hur arbetet ska fortskrida tillsammans med PR-utskottet. Malin och Saga förklarar att 
det varit tajt med tid att formulera motionen och att detta är en ny variant av motionen 
som formerats efter styrelsens rekommendation. Insändarna av motionen, PR-gruppen 
och styrelsen pratar om att tillsammans ha ett möte och diskutera detta vidare inför en 
ny motion om det skulle bli aktuellt.  


Tidsplanen för att införa studentoveraller på höstterminen diskuteras avseende att 
mycket annat händer då och att vårterminen därför skulle vara ett bra alternativ. En 
föreningsmedlem lyfter att på vårterminen riskerar försäljning av overaller inte 
konkurrera med den stora tröjförsäljningen som traditionsenligt hålls på höstterminen.  
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Föreningen diskuterar evenemang, klädkoder, färg och modell relaterat till overallerna. 
Det diskuteras även projektgruppens utformning och deras arbetsplan.  


Det diskuteras tradition och andra studentkårers reaktion på om VMF införskaffar 
overall. En föreningsmedlem berättar att klubbverket sedan ett antal år haft overaller på 
kårens evenemang, med anledning att lättare ses i mängden på framför allt släpp. En 
annan föreningsmedlem lyfter att veterinärstudenterna i Finland har overaller.   


En föreningsmedlem förklarar att det känns som att det kan behövas mer tid för att 
bearbeta motionen ytterligare och frågar insändarna hur gruppen kommer gå vidare om 
föreningen beslutar att avslå motionen i dagsläget. Malin och Saga berättar att de kommer 
försöka igen på ett senare föreningsmöte, men att det skulle innebära en förskjutning av 
tidsplanen.  


Ordförande Caitlin Sandström beslutar att voteringen för denna motion är sluten. Efter 
rösträkning informerar rösträknarna att en majoritet av föreningen röstar avslag av 
motionen.  


Beslut: Att avslå motionen.  


Föreningen ger insändarna av motionen en varm applåd för deras hårda arbete.  


§44. Motion: Stadgeändring doktorandrådets representation i styrelsen (i, b, d) 


Ordförande Caitlin Sandström presenterar doktorandrådets motion om stadgeförändring 
enligt Bilaga 4.  


Beslut: Motionen bifalles enligt Bilaga 4. Stadgeändringen behöver godkännas på 
ytterligare ett föreningsmöte och förs in i stadgarna om motionen då bifalles. 


§45. Motion: Stadgeändring doktorandrådets utformning (i, b, d) 


Ordförande Caitlin Sandström presenterar doktorandrådets motion om stadgeförändring 
enligt Bilaga 5.  


Beslut: Motionen bifalles enligt Bilaga 5. Stadgeändringen behöver godkännas på 
ytterligare ett föreningsmöte och förs in i stadgarna om motionen då bifalles. 


§46. Proposition: Justering och godkännande av protokoll (i, d, b) 


Sekreterare Liselle Simonsson presenterar propositionen om stadgeändring enligt Bilaga 
6. Propositionen bifölls på föregående föreningsmöte och om föreningen bifaller den även 
detta möte kommer förändringarna föras in i stadgarna.  


Beslut: Propositionen bifalles enligt Bilaga 6 en andra gång och förs således in i stadgarna.   


§47. Kårhusflytten (i, d, b) 


Ordförande Caitlin Sandström presenterar punkten tillsammans med inbjudna Anna 
Lindvall Gräll som är projektchef vid SLU och har ett direkt uppdrag från rektor att 
stödja VMF i kårhusflytten.  
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Caitlin berättar att föreningen enligt det inriktningsbeslut som togs 2023 behöver ta ett 
beslut om försäljning av befintliga kårhuset senast den 1/6, men att det inte kan göras 
detta föreningsmöte.  


Akademiska hus har gjort två värderingar av fastigheten, varav en kraftig sänkning av 
fastighetsvärdet setts vid den andra värdering med hänvisning till marknadsläget och 
kriget i Ukraina. Detta har ifrågasatts och SLU har gjort en egen värdering som varit högre 
än den gjord av Akademiska hus. De olika värderingarna håller nu på att jämföras och 
utvärderas. De behöver bearbetas innan föreningen kan ta ett beslut om försäljning. 
Caitlin föreslår två alternativ: att kalla till ett extrainsatt föreningsmöte om två veckor för 
att ta ett beslut alternativt ge styrelsen mandat att ta beslut i frågan.  


Caitlin förtydligar att om en försäljning av kårhuset inte kommer ske om dess 
försäljningsvärde är så lågt att föreningen inte längre har råd med nya kårhusprojektet. 
Anna förklarar att det på campusområdet är dyrare hyror, men att VMF planerar gå in 
med en del av pengarna från kårhusförsäljningen för att täcka den högre kostnaden över 
tid, vilket ger en kompensation på en lägre hyra som föreningen kan hantera. Detta skulle 
påverkas om försäljningsvärdet blir lägre än först planerat för.  


En föreningsmedlem undrar om det vore realistiskt att ta beslut senast den 1/6. Anna 
förklarar att projektet har kommit långt och att hon anser det vore realistiskt. Det är just 
nu föreningens beslut som rektor väntar på innan ett rektorsbeslut kan tas om 
ombyggnation av utbildningshuset dit kåren ska flytta.  


En föreningsmedlem frågar vad skillnaden mellan värderingarna är. Anna svarar att det 
är många miljoner just nu, men att det beror på olika jämförelser mellan värderingarna. 
Anna beskriver det som ”att jämföra äpplen och päron”. SLU jobbar nu på att få upp 
slutliga värderingen av kårhuset så mycket som möjligt.  


Föreningen diskuterar nya kårhusets nya läge på campus och dess påverkan på 
verksamheten. Det diskuteras även vad som kommer hända med marken där befintligt 
kårhus står.  


Beslut: Att styrelsen får föreningens förtroende och mandat att ta beslut om försäljning 
av befintliga kårhuset.  


§48. Fyllnadsval (b)  


Valberedningen presenterar förslag till fyllnadsval samt vakanta poster enligt Bilaga 7. 


Beslut: Föreningen godkänner fyllnadsvalet enligt Bilaga 7.  


Beslut: Föreningen godkänner direktjustering av valet. 


§49. Rapporter (i) 


a. Bladmagen  


Chefredaktör Tuve Andersson rapporterar.  
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”Bladmagen har arbetat flitigt de senaste månaderna med vårt andra nummer för 
terminen som nu är färdigt och inskickat på tryck. Det förväntas anlända i brevlådan om 
ca 2–3 veckor. Vi har även hållit i vår årliga husdjurstävling där vi utsåg Stutis 
Charmigaste Hund, vilket var superroligt! Det kommer såklart att kunna läsas om i nästa 
nummer.” 
 
b. Djuretiska utskottet 


Ordförande för djuretiska utskottet, Sofia Bergstrand, rapporterar skriftligt.  


”Vi har lite gott och blandat på gång just nu. Föreläsningen med juristen Marie Wallin 
från företaget Rätt Nu som vi behövt ställa in tidigare är inbokad till den 7/5. Vi har en 
diskussionskväll med hästtema den 15/5 tillsammans med IU och i mitten/slutet av maj 
kommer vi ha vårt sista möte för terminen där vi ska börja planera för hösten. Bland 
annat så är det ett samarbete med JaVU på gång och vi ska spåna i hur vi kan få fler 
intresserade till utskottet.” 


c. Ekonomiutskottet 


Skattmästare Selma Bergström rapporterar skriftligt.  


”EkU har jobbat vidare med bokföringen samt har återbetalat alla för Viltmiddagen som 
ställdes in. EkU jobbar även med att försöka få i gång passerkortsystemet igen och 
förhoppningsvis så kan det komma i gång innan terminen är slut. Vidare så håller EkU 
på med att fixa klart så att kåren kan använda Orbi och funktionen Orbi pay för 
evenemang.” 


d. Eventutskottet 


Ordförande för eventutskottet, Saga Gustafsson, rapporterar.  


”Nästa vecka den 7/5 har EvU tillsammans med NU djurförsäkringsföreläsning med 
Agria och Svedea. Loppmarknaden som skulle hållas den 7/4 blev inställd på grund av 
för få anmälningar. EvU ska inom kort börja med att planera inför höstens 
sångboksmiddag.” 


e. Fikautskottet 


Fikamästare Clara Farnebäck rapporterar.  


”FiQ har fortsatt kämpa på med stutiscaféerna och har haft två till denna termin. Ett 
café har tyvärr behövts ställas in. De två sista caféerna är planerade varav ett ska 
genomföras tillsammans med NU/EvU:s föreläsning om försäkringar och det andra 
tillsammans med URK (Ultuna rollspelsklubb). Vi har också planerat och lagat kvällens 
soppa och bröd!” 


f. Inskottet 


Ordförande för inskottet, Jasmin Pettersson, rapporterar.  
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”Inskottet jobbar på med planeringen av välkomstveckan. VVK och Skräckens karaktärer 
är godkända, fejkisar är inte helt klara än. Det är en ny fejkisansvarig och en ny VKV för 
DSS efter detta möte. Inskottet har också jobbat på en motion om att byta namn på vissa 
av posterna. Nästa vecka är det filmhelg.” 


g. Internationella utskottet 


Ordförande för internationella utskottet, Stella Bergman, rapporterar.  


”10 amerikanska utbytesstudenter från Cornell har hälsat på oss den 17/3–24/3. Under 
veckan de var här har vi bland annat visa upp vårt campus och djursjukhus, åkt till 
Stockholm, hajkat i Morga hagar och grillat korv, pubat på nationerna och gått på 
Dogtors mittfest. Ett mycket lyckat utbyte och vi saknar redan våra amerikanska vänner. 
 
Planering inför nästa studieresa och utbytet i höst är i gång. Vill man vara med och 


påverka kan man kolla IU:s Facebook-grupp där det just nu finns en intressekoll över 


resemål, eller fylla i formuläret som finns som QR-kod i löpmagen. Vi har redan fått 
förfrågningar från flera håll, bland annat Frankrike, Tyskland, Bosnien och Hong Kong. 
 
IVSA/IVNSA Equine har arrangerat två träffar med journal club med Olga Sajecka, 
Dylan Gorvy och Francesco Comino som gäster, vilket har varit mycket uppskattat. Nästa 
journal club ska Siri Morén gästa oss och prata om ögonsjukdomar på häst. 
 
Utöver allt detta är vi i gång med att beställa nya IVSA & IVNSA tröjor samt skapa vår 
egen utskottspin, något som varit efterfrågat länge av våra medlemmar. 
 
Nästa IU-möte är den 7/5 kl. 17:30 hemma hos vår sekreterare och efter terminens sista 
möte ska vi ha myskväll och äta tacos. Alla som vill är som vanligt välkomna och mer 
info hittar ni i vår Facebook-grupp.” 
 
h. Jakt- och Vildmarksutskottet 


F.d. ordförande för jakt- och vildmarksutskottet, Fidelie Jillebo, rapporterar skriftligt.  


”JaVU har varit i full gång med planering och genomförande av olika aktiviteter. Vi har 
hållit i två kortare vandringar, en med efterföljande stjärnskådning och en längs en av 
Linnéstigarna, även om vädret svek oss lite. Näst på tur är kurs i viltspår ute på Lövsta 
som kommer ske vid tre olika tillfällen samt en skyttekväll i anslutning till en 
onsdagspub. Vi ska även sätta de sista detaljerna inför jägarexamen och sen släppa 
anmälan.” 


i. Klubbverket  


Klubbmästare Olle Sjöberg rapporterar.  


”KorV har genomfört diverse evenemang och uthyrningar sedan förra mötet 
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och ligger för stunden gott till i budgeten. Pubarna fortgår och exempelvis hade vi en 
bakispub med filmvisning som var uppskattad. Sluttsittningen har flyttats för att 
möjliggöra WilDSS deltagande. 
 
Korv taggar i övrigt till inför vinprovningspub som kommer ske den 15/5 där det ska tas 
fram underlag för inköp av vin till höstens sittningar, samt en fullspäckad höst med 
exempelvis protozoegasque och NVM. 
 
KorV fortsätter jobba i festens anda med fokus på i alla fall halvfulla släpp och 
Maximalt salongsberusade studenter. I Hugo Gunnarssons anda.” 
 
j. Kårhusutskottet 


Kårhusgeneral Thordis Olafsdóttir rapporterar. 


”Sedan senaste föreningsmöte har KU haft två möten och två fixarkvällar. Vi har till 
exempel satt upp ett lås till loungen, LegenDSS klassskylt och en båsdörr på toaletten 
som hade lossnat. Vi har också hållit vårens stora städdag som gick väldigt bra.  
 


Vi har massa projekt på gång och till exempel har vår kårhusadjutant planerat en 
praktisk brandövning som kommer hållas nästa vecka för bland annat KV och FiQ.” 
 


k. Näringslivsutskottet 


UO-representant för näringslivsutskottet, Carl Nilsson, rapporterar.  


”NU har ingen nytt att rapportera, förutom att vi nu har en vakant post som fyllts på 
mötet den 2/5. Arbetet fortsätter med att planera för näringslivsdagen samt kick-off. Vi 
vill även passa på att göra reklam för vårt evenemang ’Försäkringsföreläsning med 
Svedea och Agria’ som vi arrangerar tillsammans med EvU den 7/5 klockan 17:00 på 
kåren.” 


l. PR-utskottet 


Ordförande för PR-utskottet, Emiranzia Barlari Olsson, rapporterar.  


”PR-utskottet har fortsatt som vanligt med försäljningar.” 


m. Relaxutskottet  


Utskottsordförande Rebecka Östberg rapporterar.  


”Relaxen fortsätter få uthyrningar trots att vädret blir varmare och kvällarna blir 
ljusare, vilket är jättekul! Vi har haft fler uthyrningar än beräknat denna termin vilket 
är positivt. I lördags genomförde vi vårt event ’Relaxborg’ med badtunna, bastu och bra 
häng och det blev lyckat trots lite väl kalla temperaturer. Vi har flera bokningar 
inplanerade i maj och ser med ljus på sista veckorna inför sommaren.” 


n. Utbildningsutskottet  


Utskottsordförande Maria Hallberg rapporterar.  
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”UU jobbar på i vanlig ordning med studiebevakningen. Vi har haft två möten sedan 
senaste föreningsmötet och klasserna har lyft många bra punkter som vi tar vidare till 
kursledare, programråd, programnämnder med flera. Just nu jobbar vi mycket med 
problem med tentor och examinationer som klasserna upplever, hur vi snabbt ska få med 
de nya ettorna till studiebevakningen i höst och arbetar vidare med utökningsprojektet. 
Snart är det också dags att kora klassen med högst svarsfrekvens på sina 
kursutvärderingar och ge klassen kakfest, så kom ihåg att fylla i kursutvärderingarna!” 


o. Veterinärhögskolans idrottsförening 


Ordförande för Veterinärhögskolans idrottsförening, Rasmus Hedberg, rapporterar.  


”VIF håller fortsatt i träningar måndagar och onsdagar. Upplevelsen är ett generellt gott 
intresse och det är många som kommer på våra träningar. 
 
VIF har också fått två lediga platser, bankansvarig och eventansvarig. De här posterna 
hoppas vi kunna tillsätta den 20/5, då ett föreningsmöte för veterinärhögskolans 
idrottsförening kommer äga rum. VIF har också blivit representerat på student-SM i 
simning, där föreningen/en väldigt duktig atlet, tog hem 1 guld och 3 silver” 
 
p. Styrelsen 


Kårutskottsordförande Tova Hägerstrand rapporterar skriftligt.  


”Styrelsen har möten varannan vecka, fortsätter med studiebevakningen och går på en 
hel del andra möten däremellan. Utöver detta arbetar styrelsen med förberedande 
arbetet för den eventuella kårhusflytten, uppdateringar till kårens krishantering, 
ackrediteringsarbetet, studiebevakningen för det kommande mastersprogrammet för 
DSS, utökning arbetet för DSS och veterinärprogrammen samt en informationsfilm om 
kåren och dess arbete och utskott. Slutligen har även SORK lanserar året psykosociala 
enkät som kommer vara öppen fram till sista juni 2024. Styrelsen jobbar även med Orbi.” 


 


§50. Övriga frågor (i, d) 


a. Kommunikation 


En föreningsmedlem lyfter att det uppskattas om kommunikation med 
kårfunktionärer sker per mejl i stället för att skicka meddelande på privata sociala 
medier.  


§51. Mötets avslutande   


Ordförande Caitlin Sandström förklarar mötet avslutat kl. 20:27. 
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 Motion till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte: 2024-05-02   


Införande av Alkoholpolicy 
(1 bilaga)  


  
Veterinärmedicinska föreningen saknar idag en alkoholpolicy, delar av det som en alkoholpolicy 
omfattar finns dock i festpolicyn. Att ha en alkoholpolicy är något Folkhälsomyndigheten 
(ansvarig myndighet) anser att varje serveringsställe/ tillståndshavare bör ha. En alkoholpolicy 
är ett stöd för ansvarsfull alkoholservering och hjälper serveringspersonal med hur de ska 
hantera och förhålla sig till alkohol. Därför föreslår vi att föreningsmötet antar Alkoholpolicyn.   
  
  
Vi yrkar  
  
 -  Att  Alkoholpolicyn (bilaga 1) antas av föreningsmötet.  
  
  
Anja Sjöström, festmästare Klubbverket 2024  


Olle Sjöberg, klubbmästare Klubbverket 2024  
  
  


Bilagor:  
1: Alkoholpolicy   
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Bilaga 1: Alkoholpolicy 


 


Alkohol- och narkotikapolicy 


Veterinärmedicinska Föreningen 


Alkohol 


Vid en del av veterinärmedicinska föreningens arrangemang förekommer försäljning och förtäring av 


alkohol. Dessa arrangemang är och ska vara en trevlig del av studentlivet som främjar social trygghet 


samt värnar om studenternas fysiska och psykiska välbefinnande. För att uppfylla detta ska VMF 


verka för en sund alkoholkultur. 


Denna policy omfattar all servering som sker i VMFs regi samt i de lokaler VMF har serveringstillstånd 


för, det vill säga alla deltagare på pubar, sittningar, andra event samt uthyrningar där försäljning och 


servering av alkohol sker. 


I alkohol- och drogfrågor samarbetar VMF med kommunens tillståndsenhet, polisen och 


Klubbmästarkonventet i Uppsala. 


● Det ska alltid finnas minst en person i baren som har genomfört utbildningen i Ansvarsfull 


Alkoholservering (förkortad AAS) och därmed fått godkänt resultat på tillhörande prov. 


● När alkoholservering sker ska det finnas en person som är serveringsansvarig. Denna person 


är anmäld till kommunens tillståndsenhet av tillståndshavaren. 


● All personal som serverar alkohol ska vara nykter. 


● De regler och villkor som är uppsatta i serveringstillståndet efterföljs av alla berörda. 


● Alkoholhets ska motverkas och är ej tillåtet. 


● Alkoholhaltiga drycker ska vägras märkbart berusade personer samt personer som är stökiga 


och/eller stör verksamheten. Beslut om en person ska nekas alkohol eller inte tas av 


serveringspersonalen och är slutgiltigt. Ansvarig personal har även rätt att avvisa den som är 


märkbart berusad, stökig eller stör verksamheten. 


● Medhavd alkohol får ej förekomma i de lokaler som omfattas av serveringstillståndet. 


Serveringspersonal har rätt att konfiskera den medhavda alkoholen för kassering. 


● Ingen alkohol får lämna de lokaler som omfattas av serveringstillståndet. 


Den som bryter mot alkoholpolicyn riskerar avstängning från minst ett av Klubbverkets påföljande 


evenemang. Avstängningens omfattning och längd bestäms av Klubbverket i samråd med styrelsen. 
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Alkohol- och narkotikapolicy 


Veterinärmedicinska Föreningen 


Narkotika 


Veterinärmedicinska föreningen har nolltolerans mot narkotika. Vid förtäring av och/eller innehav av 


narkotika i eller i anslutning till Veterinärmedicinska föreningens lokaler, och/eller i samband med 


verksamhet anordnad av Veterinärmedicinska föreningen kan avstängning ske från 


Veterinärmedicinska föreningens verksamheter under minst ett (1) år. 


Med narkotika menas preparat som faller under narkotikastrafflagen.
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Motion om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-05-02  


 


Ändra namn på UP-ansvarig och VKV-ansvarig 


I flera år har UP, Välkomstvärdar (VKV) och fusknolleansvarig inte hetat så på grund av lite olika 


anledningar som till exempel nytt koncept på story eller förvirring. De har under de senaste åren 


kallats för skräcken och faddrar (med olika variationer).  Detta har skapats förvirring under 


välkomstveckan för de ansvariga för att de inte vet vad de ska kalla sig själva samt under nyval 


då nya studenter aldrig har hört om UP, VKV eller fusknollor.   


Vi yrkar   


- Att   Stadgebilaga 1 punkt VI ändras från   


“Inskottet består av utskottsordföranden, en välkomstmästare i välkomnande 


årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, VVK-ansvarig, 


tolv VVK jämnt fördelat från välkomnande klasser, UP-ansvarig, sex UP jämnt 


fördelat från välkomnandeklasser, välkomstvärdansvarig student i välkomnande 


årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, 


fusknolleansvarig och en årskursrepresentant för varje årskurs inom 


veterinärprogrammet respektive djursjukskötarprogrammet förutom årskurs 2 på 


veterinärprogrammet och årskurs 1 på djursjukskötarprogrammet. I de fall ingen 


intresserad kan uppbringas i berörd årskurs, tillsätts posten från annan årskurs.”  


 


Till  


“Inskottet består av utskottsordföranden, en välkomstmästare i välkomnande 


årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, VVK-ansvarig, 


tolv VVK jämnt fördelat från välkomnande klasser, Skräcken -ansvarig, sex 


Skräcken jämnt fördelat från välkomnandeklasser, Huvudfadder i välkomnande 


årskurs på veterinärprogrammet och djursjukskötarprogrammet, Fejkisansvarig 


och en årskursrepresentant för varje årskurs inom veterinärprogrammet 


respektive djursjukskötarprogrammet förutom årskurs 2 på veterinärprogrammet 


och årskurs 1 på djursjukskötar-programmet. I de fall ingen intresserad kan 


uppbringas i berörd årskurs, tillsätts posten från annan årskurs.”  


  


- Att   I stadgebilaga 2 under ”Inskottet” ändra från  


”VVK-ansvarig, UP-ansvarig, välkomstvärdansvarig och fusknolleansvarig 
åligger:”  


Till  


”VVK-ansvarig, Skräcken-ansvarig, Huvudfadder och Fejkisansvarig åligger:”  


 Jasmin Pettersson, Inskottsordförande 
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Motion till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte: 2024-05-02 


Införa studentoveraller under ledning av Ovvegruppen 
(4 bilagor) 


Studentoveraller, ovve, är en kär studenttradition som finns i många städer, speciellt i Uppsala. När 


Uppsala är den enda staden i Sverige där det går att läsa veterinär- och djursjukskötarprogrammet, är 


det inte då självklart att dessa program borde ha ovve? 


Syftet med ovve är bland annat att visa vilket program en student går, vilket bidrar till en gruppkänsla 


och samhörighet. Det bidrar även till en känsla av gemensamhet med andra Uppsalastudenter. 


Dessutom kan en person visa så mycket av sin personlighet genom att pryda sin ovve. Genom att sy på 


märken från sittningar och utmaningar visar personen roliga stunder den upplevt. Att dekorera sin 


ovve med föreningsmärken kan även visa vilka intressen personen har. Att byta ärmar, ben, kragar och 


fickor bidrar till att visa vilka roliga och fina vänskaper personen har med studenter på andra program. 


Byten av delar från ovvar följer ovveregler som förklaras i Bilaga 4. Och slutligen, genom att sy på 


sitt namn i sin favoritfärg eller mönster på tyg visar personen ännu en gång en del av sin personlighet. 


I en enkät som 240 personer besvarade, svarade nästan 80% att de vill införa overall till veterinär- och 


djursjukskötarprogrammet, Bilaga 1. Nu finns det en uppstartad grupp, Ovvegruppen. Ovvegruppen, 


som är en fristående grupp kårmedlemmar, vill införa ett samarbete med PR-utskottet vid beställning 


av overaller och tygmärken. Genom samarbetet kan Ovvegruppen effektivt komma igång med sin 


verksamhet samtidigt som gruppen får en nära relation till VMF:s kårverksamhet. 


Ovvegruppen håller i ovverelaterade event som exempelvis syjuntor och pubrundor. En av de 


viktigaste evenemangen gruppen håller i är ovveinvigningen. Dessutom planerar gruppen för framtida 


samarbeten med utskott under VMF för roliga tillställningar. Ovvegruppen har ambitioner om att 


bland annat samarbeta med FiQ på framtida syjuntor. Utöver det ansvarar Ovvegruppen för inköp och 


försäljning av ovvar och märken. Gruppen kommer att ha möten cirka en gång i månaden där 


gruppens verksamhet planeras och framtida idéer diskuteras. För en postbeskrivning se Bilaga 2, och 


verksamhetsbeskrivning se Bilaga 3. 


VMF hade gynnats av Ovvegruppens verksamhet. Bland annat skulle det kunna locka fler studenter 


till att gå på sittningar för att de vill bära sina ovvar, då det är den bästa nederdelen att ha på sig på en 


temasittning. Dessutom kommer fler studenter att vilja gå på sittningarna för att få samla på sig så 


många sittningsmärken som möjligt. 


Genom att ovvens färg symboliserar djursjukskötare- och veterinärprogrammet bidrar detta till att visa 


upp utbildningarna när studenter går klädda i sina ovvar på stan. Detta leder till publicitet för VMF. 


Klassjackor bidrar också till publicitet men förknippas inte lika tydligt med studentföreningar och är 


inte lika välkända utanför SLU som ovvar. 


 


Vi yrkar:  


 - Att Införa studentoveraller under ledning av Ovvegruppen och bedriva samarbete med 


PR-utskottet 
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Malin Sondell, ordförande Ovvegruppen 


 


 


Saga Gustafsson, vice ordförande Overallgruppen 


 


Bilagor: 


Bilaga 1: Bild från enkät 


Bilaga 2: Lista på poster, dess uppgifter och invalda personer 


Bilaga 3: Verksamhetsbeskrivning 


Bilaga 4: Regler och förhållningssätt  
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Bilaga 1: Bild från enkät 


 


bild 1: En skärmdump från enkäten “Tyck till om ovve” som visar statistiken på svarsalternativen. 240 


personer besvarade enkäten varav 76,7% valde de positiva svarsalternativen: “jo kanske det :)” och 


“ja superkul :))))”.  
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Bilaga 2: Lista på poster, dess uppgifter och invalda personer 


Ordförande 


Ordförande i Ovvegruppen är Malin Sondell. Ordförandes uppgift är att se till att gruppens 


verksamhet sköts och flyter på. Ordförande ska se till att alla postansvariga gör ett bra jobb och hjälper 


till och stöttar gruppens arbete. Ordförande kallar även till möten och håller i dessa. Utöver det har 


ordförande det generella ansvaret över gruppens verksamhet. 


Vice ordförande 


Vice ordförande är Saga Gustafsson. Vice ordförandes uppgift är att stötta ordförande med dess 


uppgifter och hoppa in där det behövs extra arbetskraft. Vid möten då ordförande inte kan delta, 


hoppar vice ordförande in och håller i mötena. 


Ekonomi- och försäljningsansvarig 


Ekonomi- och försäljningsansvarig är Julia Malmback. Ekonomi- och försäljningsansvarig har i 


uppgift att ansvara för Ovvegruppens inköp och försäljning av produkter. Utöver det är personen 


ansvarig över gruppens ekonomi och har koll på gruppens lager av icke sålda produkter. 


Sekreterare 


Sekreterare är Jennifer Åsmo. Sekreterarens ansvar är att föra protokoll under Ovvegruppens möten 


och ha koll på gruppens dokument. Utöver det ansvarar även sekreteraren för att läsa och besvara 


Ovvegruppens mejl. 


Eventansvarig 


Eventansvarig är Saga Gustafsson. Eventansvarig ansvarar över att ordna ovve-relaterade event som 


exempelvis syjuntor, ovve-invigning och ovve-pubrundor. Det är även eventansvarigs ansvar att sköta 


kommunikation med övriga föreningar och utskott på SLU gällande sittningar vars märken ska 


designas och lokalbokningar för Ovvegruppens events. 


Utmaningansvarig 


Utmaningansvarig är Marie Ebbestad. Utmaningansvarig ansvarar över att anordna och hålla 


aktiviteter i form av utmaningar som ska genomföras för att få köpa specifika utmaningsmärken. Detta 


kan medföra arbetsuppgifter som att boka lokaler, anordna dagsevent och tillställningar. 


Kommunikationsansvarig 


Kommunikationsansvarig är Mimmi Jonsson. Dess ansvar är att sköta Ovvegruppens kommunikation 


över sociala medier för att sprida information om gruppens verksamhet och event. 


Designansvarig 


Designansvarig är Elin Sirkka. Designansvarigs uppgift är att ansvara för framställning och design av 


ovvemärken som kan köpas i samband med sittningar, event och utmaningar. Inom Ovvegruppen 
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finns personer som designar märken. Designansvarig är ansvarig över att dessa personer designar 


märken. 


Ledamöter 


Ledamöter är Ella Cerne och Malin Harrysson. Ledamöter deltar på möten och designar märken till 


ovvar utifrån olika teman och event. Dessa kommer att vägledas av designansvarig. 


 


Alla poster är fyllda och valdes genom att personer fick önska de poster de var intresserade av. 


Lottning skedde om flera personer var intresserade av samma post. Gruppen är medveten om att 


medlemmarna kan behöva väljas in igen om Ovvegruppen blir ett utskott under VMF. 


Om alla poster inte kan fyllas kan följande poster slås ihop: 


● Utmaningsansvarig och eventansvarig 


● Kommunikationsansvarig och designsansvarig 


● Ordförande och vice ordförande 


● En tillfällig sekreterare kan utses vid varje möte  
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Bilaga 3: Verksamhetsbeskrivning 


Ovvegruppen är en grupp vars huvudsyfte är att hålla igång ovve-traditioner och ovverelaterade event 


som en del av studenters kultur. Ovvegruppen håller i olika tillställningar som exempelvis syjuntor, 


pubrundor och picknickar. Utöver det är ett viktigt arrangemang, som gruppen håller i, en ceremonin 


där ovven ska invigas, ovveinvigingen. Utöver att hålla i ovve-event ansvarar gruppen även för att 


arrangera möten och köpa in och sälja ovvar och märken till studenter. Idag består Ovvegruppen av 9 


studenter som brinner för ovvekulturen och vi har kapacitet och vilja att bli ännu fler medlemmar. 


Från att en ovve är beställd till att den levereras tar ca 4-6 veckor. Därför planerar Ovvegruppen att 


hålla ovveinvigning ca 2 månader in på terminstart för studenter som börjat år 1 på veterinär- och 


djursjukskötarprogrammet. Intresset för ovvar kommer att undersökas via en enkät där varje 


intresserad elev får fylla i storlek och klass innan beställningen skickas till företaget. Innan 


beställningen genomförts ska även studenten ha betalat för sin ovve vilket bidrar till en stabil ekonomi 


för Ovvegruppen. Beställningar av ovvar sker en gång per år i samband med ett nytt läsår. I början av 


Ovvegruppens uppstart av verksamhet kan dock en extra leverans genomföras för att effektivare 


etablera ovvetraditionen bland studenterna. Ovvar kostar ungefär 400 - 550 kr och märken kostar ca 


30-70 kr/st. Övriga kostnader gruppen kan ha är för fika, sytillbehör och lokalbokningar. Ovvegruppen 


är ekonomiskt självständiga och satsar på att gå med ekonomisk vinst och annars jämnt ut.  
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Bilaga 4: Regler och förhållningssätt 


Regler och förhållningssätt 


När bärs ovve: 


● På sittningar (ej finsittningar) och studentevenemang. 


● När det är Kravall (“Krav-på-overall”). Då är ovve obligatoriskt. 


● På campus, lektioner och särskilt på ovve-onsdagar (varje onsdag i skolan). 


● På kårverksamhet, föreningsmöten etc. 


● På fester och nation. 


● Ovve kan bäras när studenten vill och anser att det passar. 


Hur bärs ovve: 


● Uppcabbad - När ovven är på både armar och ben. 


● Nedcabbad - När ovven endast är på benen. 


● Ekonomknut - När man använder armarna för att knyta en nedcabbad ovve runt midjan. 


Generella regler och förhållningssätt: 


● Du får endast tvätta ovven när du är i den. Undantag om ovven har mögel eller om någon 


annans kroppsvätskor kontaminerat den. 


● Ovven är personlig och får endast bäras av ägaren. 


● Du får inte pimpa din ovve innan ovveinvigningen. 


Kroppsdelar: 


● Ditt namn skrivs på vänster ben. Namnet kan vara ditt tilltalsnamn eller ett smeknamn. 


● Bitar av ärmar och ben kan bytas med vänner. 


● Fickor kan du byta med personer du hånglat med samtidigt som ni båda bär 


ovve/labbrock/hängselbyxor. 


● Krage byter du med någon du bytt intima kroppsvätskor med. 


● Vänster eller höger ovvehalva kan bytas med ens tidigare overall om man gått flera program. 


Märkesplacering: 


● Över hjärtat sätts favoritmärket. 


● På rumpan sätter du märken du ogillar. 


● Märken från evenemang du inte deltagit på placeras upp och ner. 


● Oskulden - Det är ett märke som slits av med tänderna och man har endast ett försök per 


person. Detta måste ske med samtyck
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Motion om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-05-02   


Stadgeändring doktorandrådets representation i styrelsen  


Doktorandrådet består av både nationella och internationella doktorander. Som det nu ser ut är det 


doktorandrådsordförande som ska vara adjungerad till styrelsen. Detta är problematiskt då 


doktorandrådsordförande inte alltid är svensktalande, vilket försvårar kontakten med styrelsen då 


möten och dokumentation oftast sker på svenska. Vårt förslag är därför att man ändrar stadgarna så att 


det finns möjlighet för en annan representant än ordförande att vara kontakten mellan VMF’s 


styrelse och doktorandrådet.   


  


Jag/vi yrkar   


- Att  16§ i avsnitt VII ”Studentkårens styrelse, presidium, utskott och funktionärer 


ändras från   


Studentkårens styrelse utgöres av ordförande, vice ordförande, skattmästare, 


sekreterare, kårutskottsordförande, SLUSS-representant, informationsansvarig, en 


ledamot från veterinärprogrammet och en ledamot från djursjukskötarprogrammet. 


Adjungerade till styrelsen är inspektor samt doktorandrådsordförande. Styrelsen bör 


sammanträda regelbundet. Styrelsen sammanträder på kallelse av ordföranden.  


Till  


Studentkårens styrelse utgöres av ordförande, vice ordförande, skattmästare, 


sekreterare, kårutskottsordförande, SLUSS-representant, informationsansvarig, en 


ledamot från veterinärprogrammet och en ledamot från djursjukskötarprogrammet. 


Adjungerade till styrelsen är inspektor samt en representant från doktorandrådet. 


Styrelsen bör sammanträda regelbundet. Styrelsen sammanträder på kallelse av 


ordföranden.  


   


Mia Hedlund, på uppdrag av Doktorandrådet    
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Motion om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-05-02   


  


Stadgeändring doktorandrådets utformning  


Doktorandrådet önskar möjligheten att själva ändra exakt antal ledamöter i styrelsen utifrån behov. 


Detta skulle underlätta rekryteringen av aktiva till styrelsen då det ibland kan vara svårt att få tag på 


doktorander som känner att de har möjlighet att ta ett stort ansvar och lägga ner mycket tid på 


doktorandrådet. Om möjligheten finns att dela upp detta ansvar på två eller flera personer kommer 


detta att göra det lättare att få doktorander att engagera sig i doktorandrådet.   


  


Jag/vi yrkar   


- Att  tredje stycket i §43 i avsnitt XIII ”Doktorandrådet” ändras från  


Doktorandrådets medlemmar skall i november eller december månad kallas till årsmöte. 


Årsmötet, som har att ta ställning till mötets behöriga utlysande, besluta om 


ansvarsfrihet för avgående styrelse samt förrätta val av fyra ledamöter samt en 


suppleant, vilka skall utgöra doktorandrådets styrelse för kommande kalenderår. Vid 


val av styrelse bör vikt läggas vid att de olika kategorierna av forskarstuderande får 


representation.  


Till  


Doktorandrådets medlemmar skall i november eller december månad kallas till årsmöte. 


Årsmötet, som har att ta ställning till mötets behöriga utlysande, besluta om 


ansvarsfrihet för avgående styrelse samt förrätta val av minst fyra ledamöter samt en 


suppleant, vilka skall utgöra doktorandrådets styrelse för kommande kalenderår. Vid 


val av styrelse bör vikt läggas vid att de olika kategorierna av forskarstuderande får 


representation.  


  


Mia Hedlund, på uppdrag av Doktorandrådet    
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Proposition om stadgeändring till Veterinärmedicinska föreningens föreningsmöte 2024-05-02 


Justering och godkännande av protokoll 


Ett mötesprotokoll är den objektiva sanningen av vad som hänt på ett möte. Ett protokoll som 


inte är godkänt är inte heller fastställt, vilket gör att vad som hänt på ett möte inte går att bevisa. 


På VMF godkänns ett protokoll från ett föreningsmöte på nästkommande föreningsmöte, vilket 


innebär en period på flera månader där protokollet inte är fastställt.  


Rollen som justerare definieras som ”den person som efter ett möte godkänner ett 


mötesprotokoll”. Det finns således inte ett behov av att hela föreningen ska godkänna ett 


protokoll efter att två av föreningen valda justerare godkänt ett protokoll. Det är dock en rutin 


som bedrivs i vår förening.  


Ett sätt att effektivisera godkännandet och fastställande av protokoll efter ett föreningsmöte 


vore att de av föreningen valda justerarna har rätten att godkänna protokollet från 


föreningsmötet. På nästkommande föreningsmöte behöver protokollet således inte godkännas, 


utan endast presenteras och sedan tar föreningen beslut om att lägga det till handlingarna. Detta 


är en rutin som bedrivs inom de flesta föreningar i Sverige, bland annat SLUSS.  


Vi yrkar  


- Att Veterinärmedicinska föreningens stadgar §22 ändras från 


” […] På samtliga ordinarie föreningsmöte skall följande punkter behandlas:  


 - mötets öppnande  


 - val av fullmaktskontrollanter 


 - fullmakter 


  - mötets behöriga utlysande 


  - godkännande av dagordning 


  - val av justerare tillika rösträknare 


 - godkännande av föregående mötesprotokoll 


 - rapporter 


  - övriga frågor 


 - mötets avslutande. […]” 


 Till 


 ” […] På samtliga ordinarie föreningsmöte skall följande punkter behandlas:  


 - mötets öppnande  


 - val av fullmaktskontrollanter 


 - fullmakter 


  - mötets behöriga utlysande 


  - godkännande av dagordning 


  - val av justerare tillika rösträknare 


 - godkännande av föregående mötesprotokoll 


 - rapporter 


  - övriga frågor 


 - mötets avslutande. […]” 
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- Att Veterinärmedicinska föreningens stadgar §25 ändras från 


” På föreningsmöte skall protokoll från föregående möte föreläggas 


studentkåren och godkännas. Personval och andra frågor av brådskande natur 


kan godkännas och justeras av sittande möte.” 


Till 


”På styrelse- och föreningsmöte skall protokoll från föregående möte föreläggas 


studentkåren och godkännas. föras. Justering sker efter mötet av valda justerare 


samt mötesordförande.  Justerade protokoll signeras av mötesordförande, 


sekreterare och justerare. Personval och frågor av brådskande natur kan 


godkännas och justeras av sittande möte.”  


 


Styrelsen 2024 
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Postlista Veterinärmedicinska Föreningen 2024 


Styrelsen 


- Ledamot DSS 


Ekonomiutskottet 


- Vice Skattmästare: 


Utbildningsutskottet 


- Årskursrepresentant DSS 1 (DSS 1): 


- Representant (TU-Vet): Osama Tellawi (TU-Vet) 


 Bladmagen 


- Redaktör:  


Fikautskottet 


- Vice Fikamästare: Lee Lille (Vet 1) 


- Soppansvarig: Elin Ekberg (Vet 1) 


- Sockerbagare: Lova Arnesjö (Vet 2) 


- Sockerbagare: 


- Sockerbagare: 


- Sockerbagare: 


- Sockerbagare: 


- Sockerbagare: 


- Sockerbagare: 


- Sockerbagare: 


- Sockerbagare: 


Inskottet 


- Fejkisansvarig: Saga Gustafsson (DSS 1) 


- Välkomstvärdansvarig (DSS 1)*: Ida Henckel (Vet 2) 


- Fadderansvarig (Vet 1) (inofficiell post): Alice Yates (Vet 1) 


*Öppen för alla klasser, men DSS 1 har förtur  


Jakt och vildmarkutskottet 


- Ordförande: Lundblad (Vet 1) 


- Ledamot: Lee Lille (Vet 1) 
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Kårhusutskottet 


- Hundgårdsansvarig: Lina Kärf (Vet 1) 


- Kårhusfixare:  


Näringslivsutskottet 


- Annonsansvarig: Jacob Sköld (Vet 1) 


- Sponsansvarig:  


Relaxutskottet 


- PLASKton: Emma Cronborg (DSS 1) 


Projektgrupp för kårhusflytt 


- Ledamot: Anja Sjöström (Vet 1) 


Övriga poster 


- Auktionsförrättare: 


- Auktionsförrättare: 


- Ledamot SORK (maj-maj):  


- Studerandeskyddsombud DSS 1 (DSS 1):  


 






[
  {
    "personal_id": "eb1bfdfe58d84ae1e2b06f541ee538b81d2a0074ee5a3afe0c838b089db27c26",
    "full_name": "AGNES LOOFT",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "90.228.236.206",
      "orderRef": "d66dd1a9-8f81-4666-a8ed-338cfea9feae",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "febba942117d58711d59ecc54b0ad1226dcdeb87c47fd9d3aa06dd33f7f8476d",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 641730
      }
    ],
    "sign_time": "2024-05-14T06:30:05.165Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll föreningsmöte 240502.pdf\nStorlek: 641730 byte\nHashvärde SHA256: febba942117d58711d59ecc54b0ad1226dcdeb87c47fd9d3aa06dd33f7f8476d",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "86c2dd4b983c283489cc8cb6e8e8fc3955ae7cc7a4ed16421958afb61514b98b",
    "full_name": "LISA KARLSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "77.235.236.155",
      "orderRef": "06c604e3-cedd-49dd-922b-c177c496dd40",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "febba942117d58711d59ecc54b0ad1226dcdeb87c47fd9d3aa06dd33f7f8476d",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 641730
      }
    ],
    "sign_time": "2024-05-14T06:39:18.038Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll föreningsmöte 240502.pdf\nStorlek: 641730 byte\nHashvärde SHA256: febba942117d58711d59ecc54b0ad1226dcdeb87c47fd9d3aa06dd33f7f8476d",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "73812799c29a42d5efd5a1da2d11798ee4dedd167350b5b60e1dbe812c02f28c",
    "full_name": "LISELLE SIMONSSON",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "83.191.123.9",
      "orderRef": "3e8aa153-7d7a-41e1-8fb1-0f9706461b92",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "febba942117d58711d59ecc54b0ad1226dcdeb87c47fd9d3aa06dd33f7f8476d",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 641730
      }
    ],
    "sign_time": "2024-05-14T07:11:26.360Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll föreningsmöte 240502.pdf\nStorlek: 641730 byte\nHashvärde SHA256: febba942117d58711d59ecc54b0ad1226dcdeb87c47fd9d3aa06dd33f7f8476d",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  },
  {
    "personal_id": "3ac0735c128ba05da86f786938194c66caa6661cbc6b6f3a5e5ca1a938213f42",
    "full_name": "Caitlin Maria Sandström",
    "signature_data": {
      "sign_ip": "94.255.243.97",
      "orderRef": "4a3b4176-ff22-420a-843b-6536f4fa632d",
      "status": "complete"
    },
    "signed_files": [
      {
        "sha256": "febba942117d58711d59ecc54b0ad1226dcdeb87c47fd9d3aa06dd33f7f8476d",
        "content_type": "application\/pdf",
        "size": 641730
      }
    ],
    "sign_time": "2024-05-24T12:03:45.530Z",
    "sign_text": "Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):\n\n(1) Avser PDF-fil enligt följande\nNamn: Protokoll föreningsmöte 240502.pdf\nStorlek: 641730 byte\nHashvärde SHA256: febba942117d58711d59ecc54b0ad1226dcdeb87c47fd9d3aa06dd33f7f8476d",
    "id_service": "bankid_v6-mask_id"
  }
]

		2024-09-26T19:21:35+0000


	



